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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 25. april 2012
udbedt sig min besvarelse af spørgsmål 43 i forbindelse med forslag til lov om ændring 
af lov om randzoner, L 145.

Spørgsmål 43:

”Ministeren bedes kommentere Asger Møller Madsen, Brovst, m.fl.s materiale i forbin-
delse med foretrædet for udvalget den 25/4-12, jf. L 145 – bilag 13 og 15, herunder 
konkret kommentere de enkelte beregninger, der fremgår af materialet”

Svar:
Dette spørgsmål vedrører ikke L 145, men snarere loven om randzoner, der blev vedta-
get i 2011 under VK-regeringen.

Det er ikke muligt for mig at kommentere de fremlagte beregninger, da jeg ikke kender 
den nærmere baggrund for forudsætningerne i beregningerne. 

Det fremgår imidlertid af lovbemærkningerne til L 158, at de 50.000 ha randzoner ud-
gør ca. 2,2 pct. af landets samlede dyrkningsareal. Dette areal vil blive pålagt restriktio-
ner, og landmændene vil blive kompenseret for indtægtstabet gennem kompensations-
ordningen. Jeg henviser til mit svar i spørgsmål 6 for så vidt angår spørgsmålet om 
kompensation.
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